
 

 

Haarlem, 23 november 2016 

 

Schriftelijke vragen ex artikel RVO inzake het Stationsplein 

 

Geacht College, 

 

Het College presenteerde op 10 nvember jl. een feitenrelaas Stationsplein. Hart voor 

Haarlem heeft een paar vragen: 

In 2011 heeft het College ook een feitenrelaas, zelfs completer,  laten produceren. 

-Bent u daarvan op de hoogte en zo ja, waarom dan dit extra werk? 

In 2008 kreeg Bureau WUrck opdracht om te komen tot een inrichtingsplan voor het 

Stationsplein. Hoogtepunt van dit plan was het idee voor de natuurstenen bestrating. 

-Hoe kwam de gemeente aan dit Bureau, waren er selectiecriteria?   

-Is het voorstel voor natuursteen in combinatie met het busstation, reden geweest 

om expertise in te huren? Was er vergelijkingsmateriaal,  waren  andere steden ons 

voorgegaan? 

-Is er correspondentie gevoerd met Bureau WUrck? Als de gemeente geen stukken 

meer bezit, is er contact gezocht met WUrck ? 

 

Een paar jaar geleden is een schikking getroffen met de aannemer  van de bestrating van het 

Stationsplein.  

Wanneer precies is deze schikking getroffen  

Wie waren erbij betrokken  

Hoe kan het dat het digitale dossier geen documenten bevat die op deze schikking 

betrekking hebben? Is er nog wat op papier? 

Ik begreep dat emails die hierop betrekking hebben, zijn gewist. Hoe is dit mogelijk, is er 

geen protocol dat moet worden gevolgd? Wie is hiervoor verantwoordelijk? 

De onderhandelingen met de aannemer zijn door de gemeente aan een extern persoon 

uitbesteed. 



Waar kwam die persoon vandaan?  

Was hij/zij ingehuurd via extern bureau of was het oud medewerker gemeente?  

Heeft u laten informeren of deze externe nog zelf een dossier en of correspondentie in bezit 

heeft. Is er in dit soort zaken ook geen protocol dat ivm archiefvorming moet worden 

gevolgd? 

Ik begreep dat de ambtelijke projectgroep Stationsplein van mening was dat natuursteen 

moest kunnen.  

-Wie zaten er in deze projectgroep, was er wel voldoende expertise in huis? 

-Heeft deze projectgroep nog een dossier nagelaten? 

 

Met vriendelijke groet  

Louise van Zetten 

  

 


